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PROTOKOŁ  Z ZEBRANIA KUJAWSKO POMORSKIEGO

ZWIĄZKU BRYDŻA SPORTOWEGO ODBYTEGO W BYDGOSZCZY

W DNIU 7.01.2009 ROKU

 

Zebranie odbyło się biurze KP ZBS przy ul. Pomorskiej.

W zebraniu uczestniczyli:

 

    1. Wiesław Paczkowski – prezes Zarządu
    2. Bogdan Zieliński – wiceprezes
    3. Wiesław Woźniak – sekretarz
    4. Michał Dolny – skarbnik
    5. Grzegorz Rojewski – członek
    6. Krzysztof Gil – członek
    7. Zbigniew Mikołajczak – członek 
    8. Jarosław Żurawski- czlonek

 

Porządek zebrania:
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    1. Omówienie realizacji zadań po półroczu działalności
    2. Uzupełnienie kalendarza rozgrywek
    3. Omówienie sposobów pozyskiwania darczyńców  1% na rzecz PZBS
    4. Zatwierdzenie regulaminu Grand Prix Okręgu na rok 2009
    5. Opracowanie zasad dofinansowywania uczestnictwa reprezentantów regionu w
imprezach centralnych
    6. Sprawy różne

 

Zebranie otworzył Prezes Zarządu Wiesław Paczkowski – witając przybyłych i informując o
usprawiedliwionej nieobecności Eugeniusza Seichtera z powodu choroby , Mariusza
Grabowskiego oraz Karola Szwenkela z powodu zajęć zawodowych. Jednocześnie w związku z
rozpoczynającym się nowym rokiem Prezes złożył życzenia wszystkim członkom Związku i
Zarządu sukcesów sportowych, w życiu zawodowym i osobistym.

Następnie przystąpiono do realizacji porządku zebrania. 

 

Ad.1

 

Prezes Zarządu omówił elementy działań Zarządu w oparciu o informację przekazaną członkom
Związku łącznie z umieszczonymi na stronie internetowej związku życzeniami świątecznymi i
noworocznymi
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W dyskusji  członkowie zarządu potwierdzili zasadność podniesionych problemów w
sprawozdaniu ,jednocześnie zwracając uwagę na konieczność opracowania schematu struktury
działania zarządu z szczegółowszym określeniem kompetencji i zadań poszczególnych
członków ( M.Dolny, G.Rojewski, Z.Mikołajczak).

 

Ad.2

 

Przyjęto informację o wpisaniu do kalendarza na rok 2009 i cyklu Grand Prix  Turniejów
przewidzianych na 28 marca w Solcu Kujawskim

 

 

 

Ad.3

Prezes Zarządu Poinformował ,że PZBS jako organizacja pożytku publicznego ma prawo  do
pozyskiwania od darczyńców 1% od podatku rozliczanego PIT. Z ustaleń z PZBS wynika ,że
połowa z przekazanych 
 
przez Urząd skarbowy 1 %
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podatku trafi na konto Okręgu na realizację zadań statutowych , a w szczególności
  
promocji brydża w środowisku młodzieży..

W celu  pozyskania osób, które wsparłyby tę ideę przygotowano ulotki informacyjne.
Jednocześnie Prezes zwrócił się za pośrednictwem członków Zarządu oraz apelu
zawieszonego na stronie internetowej o propagowanie tej idei nie tylko wśród członków Związku
, ale również wśród zaprzyjaźnionych sympatyków naszej dyscypliny

 

 Ad.4

Projekt regulaminu przedstawił Grzegorz Rojewski. Zarząd zaakceptował projekt, z
zastrzeżeniem , żeby rozszerzyć jego formułę o realizację równoległego współzawodnictwa dla
zawodników o niskich współczynnikach punktowych( Indywidualnie do 1,5 , w parze której
współczynnik nie przekracza 4 pkt. Grzegorz Rojewski zobowiązał się do sporządzenia  takiego
regulaminu i po konsultacji na drodze elektronicznej po uwzględnieniu uwag członków Zarządu.
Regulamin zostanie umieszczony do wiadomości na stronie internetowej.

 

Ad.5

 

W związku z sygnałami i uwagami zamieszczonymi na Forum naszej strony internetowej
postanowiono wprowadzić zasady przyznawania dotacji  dla uczestników imprez mistrzowskich
szczebla centralnego. Po dyskusji przyjęto wstępną wersję regulaminu. Brzmi ona:
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1. Zarząd Kujawsko Pomorskiego Związku Brydża Sportowego będzie dofinansowywał
uczestnictwo członków naszego związku uczestniczących w imprezach mistrzowskich  szcze
bla centralnego we wszystkich kategoriach wiekowych ( młodzież, juniorzy, seniorzy oraz grupy
podstawowej)

2.  Zarząd dofinansuje zgodnie z regulaminem PZBS uczestników imprez którzy uzyskali prawo
do uczestnictwa w zawodach poprzez eliminacje okręgowe

3. Dofinansowanie może dotyczyć jednego z elementów kosztów uczestnictwa – wpisowe,
dieta, dojazd, koszt zamieszkania lub kilku z nich zależności od stanu środków finansowych
posiadanych przez Zarząd.

4.  Każdorazowo o ilości par z eliminacji którzy mogą być objęci dofinansowanie będzie
podejmował Zarząd, a o tym fakcie oraz typie dofinansowanie będzie informował przed
eliminacjami.

 

Ad.5  Sprawy  różne:

 

    1. Omówienie turnieju rozpoczęcia sezonu

 Turniej odbędzie się w dniu 18 stycznia br. I tradycyjnie dedykowany będzie zmarłemu
długoletniemu prezesowi OZBS Markowi Kochowiczowi. Tradycyjnie wpisowe zostanie   przezn
aczone na cele charytatywne , tym razem
  
na Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy. Decyzją Zarządu uzyskane w turnieju PKL oraz PDF
Okręgowy Grand Prix w tym turnieju zostaną podwojone.
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    1. Ocena wniesionych opłat za rozgrywki ligowe za sezon 2008-2009

 

 Sprawozdanie złożył skarbnik Zarządu Michał Dolny.. Dotychczas należnych opłat nie wnieśli :

    1. Pogoń Mogilno – liga okręgowa
    2. Olimpia Grudziądz – III liga
    3. Chemik II – liga
    4. Brda Turist – Liga Miast
    5. Senior Szubin – Liga miast

 

3..  Zarząd upoważnił sędziów zawodów do niedopuszczenia tych zespołów zgodnie z
regulaminem do dalszych rozgrywek
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4. Rozpatrzono wniosek Jarosława Żurawskiego podniesienie rangi cotygodniowych turniejów
organizowanych w Karczmie Polskiej na Żupach do statusu turniejów okręgowych. Zarząd
propozycje zaakceptował jednomyślnie.

 

5.  Z kolei Zarząd  przyjął do wiadomości o ostatecznym rozliczeniu Łuczniczki. Zawody w
całości skonsumowały dotację przyznaną przez Urząd Miasta w Bydgoszczy.. Następnie Michał
Dolny poinformował o stanie konta oraz o wydatkach poniesionych przez Związek na
przestrzeni ostatnich miesięcy. Zarząd zaakceptował celowość i racjonalność wydatków.

 

Protokołował                                                                                   Prowadził

 

Wiesław Woźniak                                                                           Wiesław Paczkowski 
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